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Deltagere: 

Kenneth Høfler, Birte Juul Pedersen, Helge Larsen, Birgit Stokbro, Birger Brix og Anette Guldfeldt. 

Fra administrationen: Byggechef Mette Vilsen, driftschef Thomas Jefta Pedersen (pkt. 1) og 

forretningsfører Pia Hesselvig (referent) 

 

Afbud: Gert Thorsen, Torben Nymann 

 

 
Dagsorden for organisationsbestyrelsesmødet er:  
  

1. Byggeri og renoveringer – Mette Vilsen deltager i dette punkt 
a) Status igangværende projekter 
b) Kommunikation og samarbejde 
c) Status udpegede projektmuligheder 

2. Godkendelse af sidste mødereferat  
3. Orientering fra formanden 
4. Orientering fra administrationen  

5. Budgetter afdeling 755-0 og 659-0 - (godkendelse af mailhøring) 
6. Konstituering 
7. Udlejningssituationen  
8. Ekstra midler til markedsføring 
9. Eventuelt  

 

 

 
1. Byggeri og renovering 

 

 
2. Godkendelse af sidste mødereferat 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen foretager endelig godkendelse referat fra 
organisationsbestyrelsesmøde den 11. november 2021.  
 
Beslutning: 
Godkendt som indstillet. 
 
 
3. Orientering fra formanden 
Kenneth aflagde vedlagte beretning. 
 
Familieferie 2022: 

Vi har gennem de seneste år arrangeret sommerferie for de familier blandt vores beboere, som ellers 

ikke ville have haft mulighed for at komme på ferie. Der har sidste år været mere end 260 deltagere 

på ferierne, som har fundet sted både på Sjælland, i Jylland og på Bornholm. 

 

Vi har også fået midler fra Arbejdsmarkedets Feriefond til at sørge for ferie for udsatte familier i 2022. 

 

Midlerne må ikke anvendes til administration eller aflønning af de medarbejdere, der står for at afvikle 

ferieopholdene. Den udgift er i de tidligere år blevet delt mellem de boligorganisationer, hvis beboere 

deltager på ferierne, og administrationsorganisationen. Konkret er der for organisationernes 

vedkommende tale om en udgift på max 335 kr. pr. deltager. Skal 10 beboere fra samme 

boligorganisation afsted på ferie, vil det altså koste boligorganisationen omkring 3.350 kr.  
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Der er i starten af januar 2022 sendt mail ud til alle organisationsformænd om, at 

organisationsbestyrelserne – ligesom de tidligere år – tager stilling til, om de ønsker at støtte 

tilbuddet om familieferie. 

Det indstilles, at organisationsbestyrelsen forholder sig til eventuel støtte til familieferie 2022. 

Beslutning: 
Bestyrelsen godkendte, at de deltager i tilbuddet om familieferie. 
 
 
4. Orientering fra administrationen  
Pia orienterede om følgende: 
Seniorbofællesskab: 
Kenneth og Pia har holdt møde med ejeren af et kunstgalleri nær Uggerhalne, der ønsker at etablere 
et seniorbofællesskab på sin ejendom. Bestyrelsen drøftede mulighederne. Der er bekymring for 
udlejningsmulighederne i Uggerhalne og besluttede på den baggrund at sige nej tak til muligheden.  
 
Indhentelse af habilitetserklæringer: 
Når vi modtager besked om nyvalg til enten organisations- eller afdelingsbestyrelse, udsender 
administrationen et habilitetsskema. På skemaet skal det nyvalgte medlem anføre, om de er 
økonomisk eller personligt interesseforbundne til virksomheder, der samhandler med organisationen. 
Hvis der er en sådan forbindelse, er vi forpligtet til at indberette det til Tilsynet i Aalborg kommune.  
 
Vi har ikke tidligere rykket for at få skemaerne retur, og vi har derfor kørt en kampagne, hvor vi har 
forsøgt at få skemaer ind på dem, vi ikke har arkiveret udfyldt skema på. Det er lykkes at indsamle på 
lidt over halvdelen. I Lejerbo Aalborg mangler vi skema retur fra 26 ud af 60 bestyrelsesmedlemmer.  
 
Organisationsbestyrelsen bedes tage stilling til, om der skal gøres yderligere i forhold til at indhente 
skemaerne. 
 
Beslutning: 
Organisationsbestyrelsen ønsker, afdelingsformændene orienteres om eventuelle manglende 
erklæringer fra bestyrelsesmedlemmer. Det tages også med til formandsmøder og eventuelt også på 
budgetmøder i efteråret.  
 
Ansættelser: 
Vi har desværre fået opsigelser fra forvaltningskonsulenten og en af lokalinspektørerne. Vi er i gang 
med rekrutteringen af nye medarbejdere.  
 

5. Godkendelse af budgetter i afdeling 755-0 og 659-0 
På seneste organisationsmøde den 11.11.2021 var afdelingsbudgetterne for 2 afdelinger uafklarede. 

• Afdeling 755-0 har efterfølgende afhold afdelingsmøde uden fremmøde 

• Afdeling 659-0 havde i første omgang nedstemt budgettet, og har efterfølgende godkendt 
budget med samme huslejestigning. 

 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen godkender budgetterne for afdeling 755-0 og 659-0.   
 
Beslutning: 
Godkendt som indstillet. 
 
 
6.. Konstituering  
Beslutning: 
Der var genvalg til Kenneth Høfler som formand og Birte Juul Pedersen som næstformand.  
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7. Udlejningssituationen  
 
 
Det indstilles, at udlejningssituationen tages til efterretning. 
 
Beslutning: 
Godkendt som indstillet.  
 

8. Ekstra midler til markedsføring. 

 
 
9. Eventuelt  
Birte spurgte til en konkret klagesag.  
 
 
 
Godkendt d.  /    - 2022 
 
 
____________________ 
Formand 
 


